
GRUNDEJERFORENINGEN HØRSHOLM GÅRDHUSE 

 

                                                              21. november 2018 

     

 

Referat fra bestyrelsesmødet tirsdag den 13. november hos Vagn 

Fraværende: Ingen 

 

1. Godkendelse af dagsorden. Den fremsendte dagsorden blev godkendt. 
 

2. Økonomiopfølgning på budget 2018 

Niels Christian (131) fremlagde det realiserede resultat frem til dato. 

Det ser fornuftigt ud. 

3. Stillingtagen til gartnertilbuddene 

De 3 tilbud blev vurderet ud fra opgaveudførelse og pris. Bestyrelsen 
besluttede at indgå aftale med Gartner Carlsen i Kokkedal. Formanden 
vil meget hurtigt informere de 3 gartnere. 

 

4. Det grønne område 
 

a. Niels udtrykte stor tilfredshed med det arbejde der blev udført. 
b. Forbedringen af trappeforholdene med gelænder blev ikke 

foretaget på havedagen men er af Vagn nu færdiggjort i uge 42. 
 

5. Bestyrelsens henvendelse til kommunalbestyrelsen om hospitals-
grunden 

Efter vor henvendelse har vi alene fået besked om, at den er modtaget. 

Birger tager underhåndskontakt for at høre nærmere, hvad der sker. 

 

6. Status på kabel-TV området 
 
Intet specielt at bemærke udover at vi må forvente en forhøjelse af 
priserne. 



 
7. Status på WEB området 

Formanden har indtil videre overtaget jobbet, og opfordrede til at 
komme med indlæg. 

  

8. Bestyrelsesfrokost 

Frokosten afholdes den 26. januar 2019 kl. 13 hos Vagn.   

 

9. Eventuelt 
 
Intet at bemærke. 

 

 

 

 

 

 

 

 


